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Radny Krzysztof Świerczyński 

1) Czy Miasto będzie odwoływać się od decyzji w sprawie sklepu monopolowego przy Al. Pokoju 
do NSA? Czy w przypadku wystąpienia przez podmiot prowadzący sklep o przedłużenie 
zezwolenia na sprzedaż alkoholu tamtejsza wspólnota mieszkaniowa zostanie poinformowana 
i poproszona o ponowne wyrażenie zgody, czy automatycznie zgoda będzie również 
przedłużona? 

2) Czy w budowę miejsc parkingowych przy ul. Botanicznej 27 zaangażowane były oprócz 
środków miejskich także środki wspólnoty mieszkaniowej? Czy istnieje możliwość 
zastosowania ograniczeń w parkowaniu tak, by z tych miejsc nie korzystali członkowie 
spółdzielni „Hutnik”? 

3) Czy możliwe jest powstanie stacji rowerów miejskich przy dworcu PKP Raków, zanim 
powstanie węzeł przesiadkowy? 

 
Radny Albert KULA 

1) Czy Miasto w najbliższym czasie, jeszcze przed wyborami, podejmie współpracę 
z Ministerstwem Sportu w sprawie budowy stadionu piłkarskiego Raków? Jeśli tak, to kiedy 
będą pierwsze efekty tej współpracy i jakie działania Miasto już podjęło, żeby pozyskać środki 
finansowe z ministerstwa? 

2) Kiedy zostanie wykoszona trawa wzdłuż ul. Orkana? 
 
Radny Jacek Krawczyk 

1) Kiedy podwyższone zostaną wynagrodzenia pracowników urzędu i jednostek podległych, 
szczególnie 49 pracowników CCŚ zatrudnionych na najniższych krajowych stawkach? 

2) Wnioskuję o podjęcie kategorycznych działań przez Straż Miejską lub Policję w kierunku 
cofnięcia zezwolenia na sprzedaż alkoholu w sklepie przy Al. Pokoju. 

3) Dot. nieprawidłowych danych dotyczących finansowych warunków wymiany pieców podanych 
na konferencji prasowej przez Prezydenta Miasta. 

4) Kiedy zostanie zrobiony porządek wokół zbiornika wodnego Michalina? Czy pojawią się kosze 
na śmieci? 

5) Dot. inwestycji budowy wjazdu/zjazdu z ul. Jagiellońskiej w ul. Bór. Czy Miasto w jakikolwiek 
sposób panuje nad tą inwestycją? Czy wiadomym jest, że zostało tam zwiezione kilka tys. ton 
ziemi, czy na takim podłożu inwestycja będzie stabilna? 

 
Radny Andrzej Sowa 

1) Dot. koszenia terenów zielonych (przede wszystkim pasów drogowych, poboczy, rowów 
i pozostałych terenów zielonych) w dzielnicach Gnaszyn-Kawodrza, Stradom, Dźbów, 
skrzyżowanie ul. Kopalniana-Lakowa. 

2) Proszę o posprzątanie parkingu przy szkole podstawowej nr 52 w Dźbowie i wyczyszczenie 
kratek ściekowych i kanalizacji deszczowej w ulicy dojazdowej do szkoły. 

3) Proszę o wykoszenie traw na poboczach ul. Ostatniej. 
4) Proszę poprawić nawierzchnię drogi dojazdowej do bloków przy ul. Kopalnianej. 
5) Proszę o systematyczne opróżnianie kontenerów na śmieci przy ul. Tatrzańskiej i Głównej 

(notoryczne zaniechania). 
 
Radna Anna Majer 

1) Proszę o ustawienie koszy na śmieci w dz. Zawodzie, uwzględniając szczególnie kosze na 
psie odchody. 

2) Co z placem zabaw przy ul. Iżykowskiego? 
3) Kiedy zostanie zmodernizowane przejście podziemne przy ul. Dekabrystów, z którego matki 

z dziećmi w wózkach nie są w stanie korzystać a karane są przez Policję mandatami 
za przejście przez ulicę ścieżką rowerową? 

 
Radna Monika Pohorecka 

1) Dot. budowy stadionu piłkarskiego Raków. Czy Miasto zamierza ponownie wysłać wniosek 
do Ministerstwa Sportu uzupełniony o brakujące zapisy dotyczące umożliwienia dzieciom 



trenowania na boiskach przy stadionie? 
2) Dlaczego Miasto nie realizuje w pełnym zakresie ustawy „za życiem” (jedynie w zakresie 

wypłaty środków)? Nie ma żadnej jednostki, wydziału, który zajmuje się kompleksowo 
realizacją tej ustawy (np. w kwestii asystentów kobiet spodziewających się narodzin chorych, 
niepełnosprawnych dzieci)? 

3) Proszę o „przypilnowanie” przez Straż Miejską całodobowego sklepu alkoholowego przy 
Al. Pokoju, przecież wystarczy dwa razy złapać na gorącym uczynku, by móc skutecznie 
cofnąć obowiązujące pozwolenie na sprzedaż alkoholu? 

 
Radny Piotr Strach 

1) Proszę o szczegółowe, imienne zestawienie, na przestrzeni lat, poczynając od roku 2011 
do dzisiaj ile członkowie zarządów spółek miejskich oraz dyrektorzy spółek i jednostek 
miejskich, członkowie rad nadzorczych otrzymali nagród finansowych („kto”; „w którym roku”). 

2) Kiedy będą zrobione drogi w dzielnicy Północ (m.in. ul. Brata Alberta)? 
3) Dot. dramatycznego stanu budynku przedszkola przy ul. Przemysłowej. 

 
Radny Jerzy Nowakowski 

1) Proszę o krótki raport dotyczący ilości oszczędności poprzetargowych. 
2) Dot. budowy nawierzchni ul. Polnej, proszę o zrealizowanie ustaleń z czerwca br., na które 

powołują się mieszkańcy. 
3) Dot. nielegalnego wysypiska śmieci (odpadów zielonych i innych) w dz. Gnaszyn, zwanego już 

„Małym Sobuczynem”, który utworzył się wokół pojemnika usytuowanego na rogu ul. Głównej 
i Tatrzańskiej. 

4) Dot. ul. Artyleryjskiej i ul. Kościelnej – nie ma żadnej reakcji na interwencje w sprawie smrodu, 
hałasu, spalin i kurzu, interwencje w styczniu 2017 r. i lipcu 2018 r. - bez odpowiedzi 

5) Dot. ul. Hubala, Sosnowskiego i Maczka, na których są poszarpane płaty starego asfaltu, 
proszę o wyrównanie i załatanie dziur i o umieszczenie tych ulic w programie budowy 
i przebudowy ulic w 2019 r. 

6) Dot. budowy ul. Skwerowej – mieszkańcy oraz kilkanaście ulokowanych tam podmiotów 
gospodarczych od 30 lat upominają się o tę ulicę. 

7) Proszę o naprawę uszkodzonego progu zwalniającego na ul. Bełchatowskiej. 
 
Radna Jolanta Urbańska 

1) Czy Pan Prezydent ma jakiś szablon na odpowiedzi na interpelacje? Ze zdziwieniem 
odkryłam, że otrzymałam taką samą odpowiedź na swoją interpelację dot. CCŚ jak koleżanka, 
a interpelacja dotyczyła innych problemów. 

2) Czy to jest prawda, że będzie nowe Centrum Świadczeń i kiedy? 
3) Czy jest szansa na podwyżki dla pracowników CCŚ? 
4) Czy Pan Prezydent może wpłynąć na pracowników MZDiT, żeby w czasie deszczu nie 

wkładali mandatów bez osłonek? 
 
Radny Ryszard Szczuka 

1) Czy Urząd Miasta pochylił się nad pismem Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasza Praca” w 
sprawie rozwiązania problemu komunikacji do budynku „Mrówkowca” i okolicy podczas 
realizacji parku wodnego? 

2) Czy służby miejskie (Straż Miejska), Policja nie interesują się parkowaniem w III Alei, przed 
Cepelią samochodów (głównie na obcych rejestracjach) na chodnikach, do którego dochodzi 
wieczorami w soboty i niedziele? 

3) Kto jest odpowiedzialny za wywóz nieczystości (worki, gałęzie) gromadzonych wokół 
kontenerów opróżnianych przez firmę Remondis (np. skrzyżowanie ulic Szajnowicza 
i Obrońców Westerplatte)? 

4) Dot. długości trwania poszczególnych cyklów sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniach (m.in. 
ulic Dąbrowskiego i Jana Pawła II). Czy wydłużony cykl oczekiwania w stosunku do cyklu 
przejazdu (na ul. Dąbrowskiego jest to proporcja 2 min. do 22 sek.) wynika z jakichś analiz, 
badań? Czy zaniechano montażu czujników ruchu wtapianych w asfalt? 

 
Radny Przemysław Wrona 

1) Dot. podwyżek dla pracowników. Ponownie proszę o odpowiedź, i nie pytam o podstawę 
prawną, tylko o to, jaka kwota z zabezpieczonych 9,5 mln zł została rozdysponowana na 
podwyżki i jaki był klucz/system, którym przy tym podziale kierował się Pan Prezydent. 



2) Proszę o pełną listę osób, które otrzymały podwyżki w okresie od 1 stycznia do 31 marca. Są 
osoby, które w tym okresie w związku ze zmianą umów/stanowisk otrzymały podwyżkę. 
W związku z tym, że Pan Prezydent wprowadzał podwyżki od kwietnia, domniemywam, że 
tych 64 pracowników otrzymało podwójne podwyżki. 

 
Radna Małgorzata Iżyńska 

1) Proszę o wykoszenie traw na skrzyżowaniu ulic Srebrnej i Morenowej oraz oczyszczenie 
chodników na ul. Morenowej (szczególnie na wysokości placu zabaw dla dzieci i placu 
rekreacji ruchowej) oraz na ul. Komornickiej (szczególnie na wysokości nr 70). 

 
Radny Łukasz Banaś 

1) Proszę o zwiększenie nadzoru Straży Miejskiej przy całodobowym sklepie monopolowym przy 
ul. Nadrzecznej. 

2) Proszę o uregulowanie kwestii dotyczących pojemników na ubrania (m.in. przy 
ul. Mstowskiej). Ponieważ nie są opróżnianie regularnie uważam, że albo należy cofnąć zgodę 
i nie doprowadzać do zaśmiecania miasta albo wywrzeć taką presję na podmiocie 
odpowiedzialnym za odbiór, żeby systematycznie co 2-3 dni te pojemniki były opróżniane. 

3) Dot. dbania o odświeżenie pomieszczeń szkolnych i przedszkolnych przed rozpoczęciem 
kolejnych lat szkolnych bez uprzedniej interwencji (cyt. „wskazywania palcem”) przez 
Radnych. Są sale nieodnowione w szkołach i przedszkolach. 

4) Jak długi będzie okres opóźnienia remontu basenu przy Al. Niepodległości? 
5) Dlaczego, mimo wymiany głośników, piszczy na sali sesyjnej? 

 
Radny Piotr Wrona 

1) Dot. naprawy ul. Kiedrzyńskiej: do 31 sierpnia ulica miała być poprawiona, w sobotę po tym 
terminie nowowybudowana jezdnia jest wyżłobiona (kto popsuł nowy asfalt?) a zreperowany 
asfalt ma 7 warstw. 

2) Dnia 14 sierpnia Pan Prezydent wydał zarządzenie, w którym przesunął wydatki majątkowe 
w ten sposób, że została zabrana cała kwota (30 tys. zł) z pozycji zakup i montaż czujników 
poziomu rzek. Czy Miasto nie potrzebuje takich czujników? 

 
Radna Justyna Kielesińska 

1) Kiedy ZGM zajmie się uporządkowaniem podwórek? 
2) Kiedy tereny Dolinki Katyńskiej będą wykoszone? Przy okazji zwracam uwagę na brak flagi 

państwowej na maszcie. 
3) Kiedy będzie przegląd drzewostanu na ul. Nowowiejskiego 13? Wyschnięte drzewa straszą 

mieszkańców. 
4) Proszę o zaprowadzenie ładu przed przedszkolem przy ul. Focha. Teren jest zarośnięty, 

chodniki w makabrycznym stanie, kłopot w przejściu do przedszkola. 
 
 


